
Zpráva o činnosti Komise místní části Vésky za III. čtvrtletí 2012 
___________________________________________________________________________ 
 
 
 

I. Počet zasedání a přehled účasti jednotlivých členů 
     
     Ve  III. čtvrtletí 2012 se uskutečnila 2 zasedání komise.  
 

 
Člen komise 13.8. 3.9. 

Přítomen 
celkem 

Nepří-tomen 
omluven 

Nepříto-men 
neomluven 

 
František Tatařík A A 2 0 0 

 
PhDr. Ivo Frolec O A 1 1 0 

 
Petr Sladký O A 1 1 0 

 
Vítězslav Havránek A A 2 0 0 

Mgr. Ing. Miroslav Kliment 
Pijáček A A 2 0 0 

 
Mgr. Jarmila Hrobařová A A 2 0 0 

 
Tomáš Švejcar A A 2 0 0 

 
Vladimír Bistrý O A 1 1 0 

 
Monika Surá, tajemnice A A 2 0 0 

  
 A – přítomen 
  O -  nepřítomen - omluven 
  N – nepřítomen – neomluven 
 

II. Přehled přijatých usnesení a projednaných záležitostí 
       Komise -  projednala následující záležitosti:  
19/7/2012/VE – MK schválila zprávu o činnosti za II. čtvrtletí 2012 – splněno 
 
20/7/2012/VE – MK žádá o předhodový úklid ve čtvrti, zvláště upozorňuje na úklid před 
památníkem obětem válek u azylového domu – MK vyjadřuje velkou a zásadní nespokojenost 
s předhodovým úklidem fa. HRATES ve čtvrti Vésky. Zvláště upozorňujeme na úklid pietního 
místa  u azylového domu a před hasičskou zbrojnicí. V celé čtvrti nebyl proveden úklid všech 
krajnic silnice – obdrželi jsme odpověď od OD. Strojní čištění zabezpečené firmou HRATES 
proběhlo v pořádku, ale ruční čištění, které zabezpečuje OŽP nebylo splněno. MK žádá o 
dodatečné zabezpečení úklidu pietního místa u azylového domu a chodníků před hasičskou 
zbrojnicí – ve sledování 



21/7/2012/VE – MK žádá o opravu přístřešku a doplnění odpadkového koše u kříže v zatáčce 
mezi Sady a Vésky - MK žádá OŽP a Mikroregion Dolní Poolšaví o doplnění odpadkového 
koše a opravy střechy na odpočívadle u kříže v zatáčce mezi Sady a Vésky – telefoním 
hovorem s p. Ing. Hříbkem bylo zjištěno, že požadavek byl předán Mikroregionu Dolní 
Poolšaví a v tuto chvíli se čeká na jejich vyjádření – ve sledování 
 
22/8/2012/VE – MK žádá o vyjádření jak hodlá naložit s neudržovanými pozemky města p.č. 
447 a p.č. 465, 487/2, 488/3, 488/2, 490/2 – ve sledování 
 
23/8/2012/VE – MK žádá o prověření parkování všech soukromých i firemních vozidel ve 
čtvrti Vésky na pozemcích města . A zároveň MK upozorňuje na několikeré stížnosti občanů 
na autovraky odstavené ve čtvrti Vésky – obdrželi jsme odpověď od OD s jejím obsahem 
částečně souhlasíme a  žádáme o vyzvání majitelů odstavených autovraků k jejich odstranění 
nebo likvidaci – ve sledování 
 
24/8/2012/VE – MK upozorňuje na poškození a nedostatečné upevnění informačních značek 
ve čtvrti Vésky v ulici Zámostí ve směru od obchvatu do Vések – splněno 
 
25/8/2012/VE – MK žádá o rozšíření prostoru pro popelnice vedle hospody. Chtěli bychom 
místo rozšířit a také zpevnit. Popelnice se do stávajícího prostoru dostatečně nevměstnají a 
často brání v průchodu po chodníku –  nesplněno, ve sledování 
 
26/8/2012/VE - MK žádá o vyjádření jak SVaK hodlá ve čtvrti Vésky realizovat údržbu, 
opravy a revitalizaci kanalizace tak, aby v dohledné době před opravou komunikace byla 
veškerá kanalizace v provozu schopném stavu. Vzhledem k četným stížnostem  občanů Vések 
nás zajímá na co byly vynaloženy prostředky získané za platby stočného za celou dobu trvání 
vztahu mezi SVaK a Městem Uherské Hradiště. Pokud občané mají povinnost platit poplatky 
za stočné, tak mají právo na patřičnou údržbu kanalizace – ve sledování 
 
27/8/2012/VE - MK žádá o vyjádření EKO o řešení situace, když nějaká místní organizace 
provede opravu nebo úpravu nějaké z městských nemovitostí a Město UH  zaplatí pouze 
materiál. Jakým způsobem by se toto dalo vyfakturovat? – MK děkuje vedoucímu 
ekonomického odboru Ing. Mošťkovi za vyčerpávající odpověď a z uvedených návrhů se nám 
jeví nejschůdnější 3 varianta - splněno        
 
28/8/2012/VE –  MK upozorňuje na opakované stížnosti místních občanů dojíždějících do 
firmy LET z důvodu špatné návaznosti autobusových spojů v místě přestupní zastávky 
Uherské Hradiště – ČSAD garáže – obdrželi jsme odpověď od OD. Vzhledem k častým 
stížnostem cestujících pro krátký časový interval na přestup MK navrhuje zařadit do jízdního 
řádu povinnost vyčkat na spoje z Vések a Mařatic tak, aby se nestávalo, že po příjezdu 
uvedených autobusů na zastávky spoj do letu v téže chvíli odjíždí - ve sledování          

 
III. Zp ůsob splnění úkolů uložených RM s konkrétním návrhem opatření 

        Nebyly uloženy žádné úkoly 
   

IV. Doporučení a návrhy komise 
 



 

V.  Plán práce na III. čtvrtletí 2012 
             01. 10. 2012 v 18:30 hod. 
             05. 11. 2012 v 18:30 hod. 
             03. 12. 2012 v 18:30 hod. 

 

 
Předseda MK Vésky František Tatařík 

 

Zapsala tajemnice MK Vésky Monika Surá 

 


